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KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2023. február 21-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.] megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.05 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök,Dr. Horváth Márk (később érkezett), Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Gerzson Sarolta, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Bolyán András, a Bizottság nem képviselő tagjaKollátosz Fotisz, a Bizottság nem képviselő tagja Távolmaradás oka: egyéb elfoglaltság betegség
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert AntalMustó Géza ZoltánRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Kappel PatríciaEhrenberger KrisztinaKálmánná Szabó Judit
A nyilvános ülésen részt vevők:Győrffy LászlóKuróczi PálKovács Róbert

jegyzőaljegyzőpolgármesteralpolgármester alpolgármester alpolgármester alpolgármester a Jegyzői Titkárság vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetője 
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjea Kocsis Sándor Sportközpont igazgatójasportért felelős tanácsnok

Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Na, megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét. Megkezdenénk a Közművelődési Bizottságunk februári ülését. A színházi öt percet meghagytuk. Jelezném előre, hogy Kollátosz Fotisz előre jelezte, hogy betegség miatt nem tud jelen lenni az ülésen. Szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, meghívott vendégeinket! Az ülésünk nyilvános, az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. Kérem, hogy jelentkezzünk be a szavazógépbe. Megállapítom, hogy 6 jelen, 3 hiányzó mellett határozatképes a Bizottságunk. A
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kiküldött meghívóval kapcsolatban hozzám nem érkezett kérés, sorrendmódosításra. Most kérdezem a Bizottságot, hogy van-e ilyen irányú kérés, hogy sorrendmódosításra, levételre, felvételre irányuló kérés? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [7/2023. (II. 
21.)]:1. Az önkormányzati kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2012. (III.27.) önkormányzati rendelet módosítása (87. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző2. A „Kőbánya Számít rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása (81. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester3. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi bértámogatása (58. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester4. A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő megnyitása (82. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. A Magyar Élőzene Művészeti Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi támogatása (65. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester6. A Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása (59. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester7. A Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása (50. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester8. A Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2022. évi támogatásának elszámolása (44. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester9. A Kőbánya Sport Club 2022. évi támogatásainak elszámolása (48. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester10. A Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2022. évi támogatásának elszámolása (42. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester11. A Kőbányai Bringás Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása (46. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester12. A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2022. évi támogatásának elszámolása (49. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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13. A Kőbányai Torna Club Sportegyesület 2022. évi támogatásának elszámolása (47. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXX1X. törvény 46. § (2) bekezdés b) 
pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:14. A Körösi Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága tagjának felmentése és új tag kinevezése (64. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy 6 igen, egyhangú szavazattal a Bizottság elfogadta a napirendi pontjait.

1. napirendi pont:
Az önkormányzati kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2012. 

(III. 27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Első napirendi pontunk az önkormányzati kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2012. (III. 27.) önkormányzati rendelet módosításunk, a 87. számú előterjesztés. Előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr, Jegyző úr nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt korábbi évek tapasztalatai alapján, valamint a rendeletünk egy-két hiányosságából kifolyólag kezdeményeztük a módosítását - a Képviselő-testületnek a tagjai amelyben először is első pontként, tehát a rendelet 3. és 4. §-a. Mik a kitüntetésesek, a Képviselő-testület által adományozható kitüntetések. Milyen formában adományozhatok, és itt újként megjelenne a Képviselő-testület tagjainak javaslatai alapján, hogy 25 év alatti korosztály részére is legyen lehetőség, kiemelkedő tanulmányi eredmények vagy rendkívüli pályakezdés, rendkívüli tehetség, vagy olyan végzett tevékenység alapján, amely Kőbánya nevét öregbíti. Itt egy Kőbánya Talentuma elnevezésű kitüntetés lenne az egyik ilyen rendeletmódosítás, amely egy elismerő oklevéllel és egy 300 000 Ft-os pénzjutalom adományozásával történne. A másik pedig, módosításképpen a rendelet 19. § (2) bekezdése alapján a Kőbánya Kiváló Pályakezdő Munkatársai esetében, az ágazatonkénti három fő részére adható. Tehát eddigi öt ágazatból tizenöt pályázat érkezhetett be, ezt módosítanánk azzal, hogy a beérkezett javaslatok, tíz beérkezett javaslat lenne és nem ágazatonként történne. Amennyiben a javaslatok száma meghaladná a tíz főt, akkor figyelembe vennénk az ágazati megosztást. Harmadik módosítása a rendeletnek pedig, a Kőbánya Szolgálatáért Emlékérem esetében egy emlékplakett, és 50 000 Ft értékben tárgyjutalom történő adományozása van most hatályában, valamint a Kiváló Pályakezdő Munkatársak esetében van egy 25 000 Ft értékű tárgyjutalom és egy díszoklevél. A Kőbánya Szolgálatáért Emlékérem esetében ez 150 000 Ft-ra bővülne, a tárgyjutalom értéke, illetve a Kiváló Pályakezdő Munkatárs esetében pedig a 25 000 Ft 75 000-re. Amennyiben ezt természetesen csütörtökön a Képviselő-testület jóváhagyja. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal az önkormányzati kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2012. (III. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 87. számú előterjesztést támogatja [8/2023. (II. 21.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az egyes napirendi pontot lezárom.
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2. napirendi pont:
A „Kőbánya Számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a második, a „Kőbánya Számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása, 81. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt korábban kezdeményezés történt részemről, amely az összeghatárok módosításával, valamint a tanulók részére biztosítandó jövedelemmel, vagyis összeggel módosult, az 5000-ről 7000-re általános iskolásoknál, középiskolásoknál pedig 10 000-ről 12 000-re, és a korábbi egy főre eső nettó jövedelem a 100 000 Ft-ról, most 154 280 Ft-ra módosul. így a korábbi évek tendenciáit figyelve - ami természetesen összefügghet azért itt a coviddal is - a 2020-as év volt a leggyengébb, tehát 41 pályázó esetében. Most ez 80 főre módosult, de természetesen a pályázati feltételeknek nem csak az összeghatár a meghatározója, hanem egyéb pályázati feltételek is vannak, amelynek meg kell felelni a pályázónak. Ebben az esetben a 80 pályázóból azonban nem mindenki tud pályázni. Szeretettel köszöntjük dr. Horváth Márkot. Tehát a kritériumok alapján két fő általános iskola határidőn túl nyújtotta be, tehát összesen 14 pályázó volt, aki nem a pályázati feltételeknek megfelelően történt, de azért azt figyelembe vehetjük, hogy 80 pályázat érkezett be. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan?
A Bizottság 7 fővel határozatképes, miután megérkezett az ülésterembe dr. Horváth Márk 
képviselő.

Elnök: Megállapítom, hogy 7 fő jelenlétével határozatképes a Bizottság. Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a „Kőbánya Számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálásáról szóló 81. számú előterjesztést támogatja [9/2023. (II. 
21.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. Köszönöm, a kettes napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2023. évi bértámogatása

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a harmadik, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi bértámogatása, 58. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy, a tavalyi esztendőben egy 22 485 355 Ft összegű támogatást nyújtott maga a központi költségvetésen keresztül a települési önkormányzatok kulturális feladatainak bérjellegű támogatása jogcímén az állam. Ezt itt 12 havi részletben utalta az Önkormányzat részére nettó finanszírozás keretében. Ugyanez történne itt most, ebben az esztendőben, tehát a 2023. évi költségvetésről szóló rendelettervezetben. Előirányzatként tervezésre kerül szintén egy 22 485 355 Ft a Körösi Kft. bérjellegű támogatására. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs az előterjesztéssel kapcsolatban, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi bértámogatásáról szóló 58. számú előterjesztést 
támogatja [10/2023. (II. 21.)].
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Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést a Bizottság. Köszönöm, a hármas napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő megnyitása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk, a Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő megnyitása, 82. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki ki kívánja egészíteni, úgyhogy megadom a szót Radványi alpolgármester úrnak. Parancsolj.
Radványi Gábor: Igen, csak röviden annyit, itt a költségvetés folyamán is beszéltünk többször róla, hogy az uszoda egy nagy hiány, ami szeptember, illetve október óta, vagy november óta nem üzemel, tekintettel az energiaválságra és az a döntés született, amikor a költségvetést tárgyaltuk, hogy ugyan az uszoda az nem egy nyereséges üzem - tehát nagyon ritka az, vagy talán az országban nincs is olyan, amelyik nyereségesen tud működni -, de az önköltséghez képest mindenképpen valamennyire közelíteni kellene az árakat is és az Intézmény vezetője, Pali össze is állította az árakat. Nyilván ő magát is presszionálta a tekintetben, hogy legyen egy áremelés. Természetesen itt figyelembe vette azt is, hogy a környező uszodáknak mik az árai, illetve milyen az igény. Egy felújított uszodáról beszélünk. Az a döntés született, hogy amennyiben a napkollektorok üzembehelyezésével, illetve bekalibrálásával, vagy vezérlés biztosításával melegvizet tudunk ilyen módon termelni, akkor az nagy mértékben csökkentheti az energiaköltségeinket, és akkor, hogyha ez sikeres lesz, akkor nem a fűtési szezon végén, hanem már korábban, március 16-án nyitni tudna az uszoda. A Vagyonkezelő fel is kérte erre a vállalkozót, tudomásom szerint 28-áig kell nekik készre jelenteni. Nagy valószínűséggel, ha ezt meg tudja tenni, akkor lesz egy tíz nap próbaüzem és így akkor beleférünk abba az időszakba, ami március 16-áig még hátra van és 16-án reggel - 6 órakor, Pali? - el tudna indulni újra az uszoda, amit sokan várnak. A kereslet igen nagy, hiszen itt nemcsak úszókról van szó, hanem vízilabdázókról, triatlonosokról, öttusázókról, búvárúszókról, idősúszásról, babaúszásról, mindenről. És ha figyelembe vesszük azt, hogy az iskoláknak is adtunk uszoda lehetőséget - ezt a továbbiakban is a Kőbányai Önkormányzat biztosítani szeretné -, a Tankerülettől olyan ígéretet, vagy javaslatot hallottunk, hogy ők a tanuszodáikat is üzembe helyeznék, március 6-án, ha jól emlékszem, ami azt jelenti, hogy az Üllői úti uszoda, tanuszoda is, és a Kápolna téri iskolában lévő uszoda is működni fog, így ezek a környező iskolák valószínűleg gyalog közelítik meg, akik közel vannak hozzá. Korábban az Önkormányzat biztosított uszodákhoz iskoláknak szállítási költséget is, ebben az évben erre nem lesz lehetőség, ezt a Tankerület meg fogja oldani, vagy az iskolai alapítványok saját forrásból, tehát erre igény nem merült föl. Úgyhogy én bízom abban, hogy ezáltal az uszoda újra megtelik élettel. Azt mondtuk, hogyha 16-án elkezdődik az uszodában a működés, akkor ehhez már a jegyárakat is hozzá kell csatolni, illetve nyári időszakra a strandbelépők árait is. Természetesen látható a táblázatokból, hogy nagyon sok kategória van, ami új, megjelent, az az éjszakai fürdőzés. Nekem inkább éjszakai fürdőjegynek, nem fürdőzőjegynek, de azt mondták a nyelvészek, hogy helyes a fürdőzőjegy kifejezés is. Ez egy új nóvumként megjelenik a palettán, úgyhogy mindenképpen támogatandó, és mint előterjesztő javasolom a jegyárak elfogadását. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést, és megadnám a szót Somlyódy Csaba alpolgármester úrnak. Parancsolj.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Nyilvánvalóan ugye hiánypótló is van most itt előttünk, hiszen normális esetben már korábban gondolkodtunk volna a jegyáraknak a kérdéséről, de mivel nem volt nyitva az uszoda, így nagyon sok értelme ennek nem volt. Most jött el hála 'Isten az ideje, és korábban, mint amit október-november tájékán számoltunk, és akkor eléggé 
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borúlátóak voltak a kilátásaink erre. Én örülök neki, hogy egyrészt az energiaárak így változtak, másrészt megragadnám az alkalmat, hogy - és itt a Kocsis Sándor Sportközpontnak a vezetője is - ugye van itt egy mondat ebben az előterjesztésben, hogy a napkollektorok integrálása február 28-áig megnyugtatóan rendeződik. Hogyha erről majd esetleg itt szólnál, hogy Te is így látod-e ezt a dolgot? Mert ugye a másik része amellett, hogy kinyitunk és jegyárakat rendezzük az, hogy az energiaköltségeket is fogjuk tudni kezelni, hiszen egy olyan szintre szorul vissza - nyilván nem arra a szintre, ahonnan elindultunk -, ez valószínűleg már történelem lesz, de mégsem olyan magasságokba fog csapni, hogy akkor gyakorlatilag az energiaköltségünk, ha visszaemlékeztek, akkor az egy éves energiaköltségünk lett egy hónapi, ami iszonyatosan magas volt. Ezt most ugye nyilvánvalóan egyrészt az árváltozás, másik részt ennek a belépésével lehetővé vált, hogy kezelhető szintre kerüljön. Én azt gondolom, hogy itt nemcsak arról van szó ennél az előterjesztésnél, és figyelembe venni, hogy a lakosság igényét is kiszolgáljuk ezzel, hiszen ez természetes, ez mindenütt jelentkezik. Azt is láttam, hogy a hasonló uszodákhoz képest még ez a jegyárváltozás - vagy emelkedés, hogyha úgy tetszik - még mindig versenyképessé tesz bennünket. Én azt látom, hogy a fejlesztések lévén is versenyképessé válik mind az uszoda, míg aztán nyáron a strandrésze is, hanem itt azért egyrészt a gyerekeknek az úszásoktatásának az újra indulása válik lehetővé. A másik pedig, ne felejtsük el, hogy több embernek a munkahelye is kötődik ide, hiszen itt különböző edzők, kiszolgáló személyzet, és a többi. Tehát fontos, hogy nekik ez a gyakorlatilag munkahelyük megteremtődjön ezáltal. Úgyhogy én örömmel támogatom ezt és javaslom a Bizottságnak is, hogy a mai ülésén ezt hagyja jóvá, vagy értsen vele egyet, ezzel az emeléssel, és akkor a Palit kérném szépen, hogy ha esetleg tudna erről mondani, mint aki a helyszínen van minden nap.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak. Szeretettel köszöntőm Kuróczi Pál vezetőt. Csak előbb megadnám a szót Radványi alpolgármester úrnak, nem tudom, hogy akar-e kérdezni, vagy jelezte a hozzászólását, és akkor úgy kompaktabb lenne a dolog. Köszönöm.
Radványi Gábor: Elnézést, nem terveztem, hogy kétszer szólok hozzá, de az előzőből kimaradt, és itt Győrffi Lacira néztem. Hogyha az uszoda helyzetet mutatjuk be Kőbányán, akkor azt gondolom, hogy a Bizottságot mindenképpen tájékoztatni kell arról is, hogy van ugye még egy uszodánk, a KOSZI Uszoda, ami úgy döntöttünk a költségvetési tárgyaláskor, hogy felújításra szorul mindenképpen, és ezt a felújítást, ezt oly módon oldanánk meg, hogy ennek a működését most gyakorlatilag szüneteltetnénk a felújítás időszakára. Ez azt jelenti, hogy erre az évre vonatkozó működési költségei, ami mintegy 60 millió forint, ezt a 60 millió forintot most nem a működésre, hanem a felújításra szánnánk. Tehát ezalatt, amíg a nagy uszoda, úgymond az Újhegyi Uszoda üzembe helyeződik, vagy üzembe helyezzük, ezalatt a KOSZI Uszodát kivonjuk egy pillanatra a kőbányai uszoda körforgásból, és jövőre akkor megújulva, vagy ennek az évnek a végére várhatóan, akkor ezt a 60 millió forintot felújítási költségként fogjuk tudni biztosítani a KÖSZI-re, hogy akkor a következő évre már a KOSZI Uszoda is szolgálatba tudjon állni.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak, és akkor megadnám a szót Kuróczi Pálnak. Parancsolj.
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen. Én csak annyit szeretnék elmondani, hogy a gazdasági szemléletet előtérbe helyezve állapítottam meg a jegyárakat. Ugye egy két lépcsős jegyár emelkedésben gondolkoztam még a nyár idején. Januárban lett volna a következő lépcső, hát ezt most egy lépcsőben meg kellett oldani, ugye az energiaár emelkedések miatt, illetve, hogy valóban itt a környékbeli uszodáknál körbe nézve, és puhatolózva a jegyárakkal rentábilisak legyünk. Mindazzal, hogy egy Kispesti Uszoda 33 méteres, mi csak 25 méteresek vagyunk, mint azzal, hogy egy Bókay-kerti, 18. kerületi uszoda sokkal kisebb, mint mi. Tehát ezért próbáltam így belőni, hogy úgy mondjam az arany középutat a jegyárakkal, és valóban itt az új jegyárak kategóriájában ezt az esti fürdőzést határoztuk meg, az is annak köszönhetően, hogy a strand felújítása parádésan sikeredett, és egy olyan szép díszkivilágításunk lett, amit úgy gondolom, hogy ki kell használni, és ezáltal egy kis bevételhez jutunk és reménykedünk ez ügyben is. De 

6



egyébként a többi jegyárakon nem változtattunk, illetve maga a jegyár-elnevezéseken nem változtattunk, nyilván az összegeken igen, hogy valóban bevételhez jusson az uszoda, és próbáljuk ezt az ollót minél jobban a nullához közelíteni. Ahogy Alpolgármester úr elmondta, Magyarországon nincs olyan uszoda, ami nyereséges. Azt hiszem, hogy a százhalombattai uszoda a megújuló energiaforrásoknak köszönhetően - hőszivattyú, napkollektor -, ott próbálkoznak a nullához közel lenni, de ott sincsenek. Hát nyilván, itt a rezsiárakat nem tudjuk behozni, de azért próbálkozunk vele. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Kérdezem, hogy ez az éjszakai fürdőzés ez egyszeri alkalom lenne, vagy ez a strandok éjszakájához kapcsolódóan lenne? És még kérdezem, hogy korábban akartad itt az uszodával kapcsolatban a Boldog Uszoda Programot.
Kuróczi Pál: Igen, ez az éjszakai fürdőzés, én ezt úgy gondolom, hogy nem feltétlenül csak egyszer, tehát ez havonta egyszer mindenféleképpen. És ezt is úgy gondoltam ki, hogy mindenféleképpen előregisztrációhoz kötném. Tehát egy online előregisztrációhoz, hogy ne az legyen, aki éppen lendületbe érzi magát péntek vagy szombat este, az becsöppenjen az uszodába, és nekünk abból bármi gond és problémánk legyen, tehát mindenféleképpen egy előre kötött, online regisztrációhoz lenne kötve. A Boldog Uszoda Program az folyamatosan folyik azzal kapcsolatban, hogy egy előre meghatározott időben, egy bizonyos összegért a kőbányai lakosok megérkezhetnek. Ezt havonta egyszer folyamatosan csináltuk, amíg az uszoda nyitva volt, úgyhogy az uszoda nyitása után is szeretnénk ezt tovább folytatni természetesen.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Annak örülök, ami nagyon közkedvelt itt a reggel 6 és 8 óra közötti jegyáraknál az 500 Ft-os kőbányai nyugdíjas jegyár. Az megmaradt, ami közkedvelt és azt mindig kérdezik a nyugdíjasok, hogy az marad-e? Úgyhogy látom, hogy ott 0% az emelés mértéke. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük ezzel kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, akkor köszönöm szépen Pali. Kérem, hogy hozzuk meg a döntésünket. Van még egy kérdésed? Akkor még egy kérdés lenne, bocsánat, megadom a szót Alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Tegnap volt frakcióvezető ülés, és Kovács képviselő társam is itt van, ő vetette föl, hogy igazán jó lenne az uszoda népszerűsítésével kapcsolatban olyan lehetőségeket is biztosítani, hogy esetleg, mint az Intézmény vezetője, akár saját hatáskörben különböző kőbányai sportversenyeken, programokon nyereményként, akár egy tízalkalmas bérletet, vagy uszodajegyeket fölajánlani, amire aztán a nyertesek, akik ezt elnyerik, vagy tombolán kisorsolják - ezt én teszem csak hozzá -, hogy ilyen lehetőségeket meg kéne ragadni az uszoda népszerűsítése érdekében. Hogy erre - Jegyző urat is kérdezem egy kicsit, hogy -, mint intézményvezető saját jogkörében tehet-e ilyet, hogy kőbányai rendezvényeken ingyenes uszodajegyeket biztosít? Mert akinek van egy ilyen jegye, az feltételezhetően el is megy, és hogyha a jóhírét viszi az uszodának, akkor többen lesznek. Képviselő úr, ez volt nagyjából a lényege a tegnapi hozzászólásodnak, ugye? Köszönöm
Elnök: Megadnám a szót Pali, és még egyet kérdeznék, hogy itt az állagmegóvása a téli időszakban az új eszközöknek megmaradt-e, és a fejlesztés rövid távon, mi várható az uszodában? Hogyha erről röviden, még két mondatban szólnál. Köszönöm.
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen. Hát lehet, hogy egy kicsit megelőztem ezt a kérdést Alpolgármester úr, mert például volt egy Óhegy parki rekordkísérlet rendezvényünk, ugye a Mozdulj Kőbánya! programsorozat keretén belül, és ott a családi futáson, váltófutáson, aki elindult, ők kaptak egy ilyen belépőjegyet, amivel használhatták az uszodát. Én ezt próbálom egy kicsit úgy szűkíteni, hogy egy szűk időintervallumot adok ennek a jegynek a felhasználására, tehát egy bizonyos napon lehetett ezt a jegyet felhasználni. Egy szombati vagy egy vasárnapi dátum volt rajta, amivel élhettek, és valóban, a jegyek begyűjtésével tudtuk igazolni a pénztárbizonylatoknál, hogy akkor a kedvezményesebb jegyeket adtuk. De most például az Ötlabda-tománál is - amit most rendezünk és a héten bonyolítjuk le a döntőjét -, ott is az összes 
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induló csapatnak csoportos belépőt ajánlottunk föl, és ott is természetesen egy szűk időintervallumban fogunk gondolkozni, amiben még egyszer igazolni tudjuk, hogy nemcsak úgy ad hoc osztogatjuk az ingyenes belépőket, hanem egy időszakhoz kötve, és akkor ez így rendben van pénztárbizonylattal is. Tehát igen, szeretnénk majd ilyen lehetőségekkel élni, hogyha lehetséges természetesen, nemcsak maga az uszoda népszerűsítése, hanem maga a sportág népszerűsítése érdekében is. Az állagmegóvással kapcsolatban két hete vasárnap durrant el egy vezetékünk a légkezelőben, de úgy gondolom, hogy a Vagyonkezelő kezelésbe vette ezt az ügyet, úgyhogy a javítása az folyamatos. A többi állagmegóvása, mind a strand területén, mind az uszoda területén szerintem jól sikerültek. Ugye a medencében nem engedtük le a vizet, hogy valóban a burkolatot védjük, a fugát védjük, illetve azt majd most, ha kinyithatjuk az uszodát, akkor ott meg fog történni a folyamatos takarítás, illetve úgy gondolom, hogy a strandcuccokat, amik kinn voltak, padok, azokat lefedtük, illetve behoztuk a napozóágyakat, tehát igyekeztünk az állagmegóvás terén mindent megtenni, és volt még egy kérdés. Mi volt? Én, amit elmondtam a költségvetési tárgyaláson, én úgy gondolom, hogy nagyon optimális lenne, hogyha már van egy ilyen szép strandunk, akkor egy kiszolgálóegységet ott, ami a Sportliget és az uszoda felé is tud kiszolgálni, szerintem azt optimális lenne megoldani nyárra, mert van tényleg egy szép strandunk, és nyilván meg fogom oldani, de egy Üvegtigris Büfé nem biztos, hogy jól nézne ki egy szép strandon, úgyhogy én azt preferálnám mindenféleképpen.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést Vezető úrnak. Úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő megnyitásáról szóló 82. számú előterjesztést támogatja [11/2023. (II. 21.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal támogatjuk az előterjesztést, köszönöm. A négyes napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont:

A Magyar Élőzene Művészeti Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 
támogatása

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő az ötös, a Magyar Élőzene Művészeti Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi támogatása, 65. számú előterjesztés. Weeber Tibor alpolgármester úr az előterjesztő, aki nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt a Duna Szimfonikus Zenekarnak egy 40 millió forint összegű támogatást biztosítanák. Úgy gondolom, hogy ennek a működéséhez ez egy nagyon szép összeg. Hát nem mi biztosítjuk, de igen. Hasonlóan, mint a Körösinek. Kérdés van-e? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Magyar Élőzene Művészeti Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi támogatásáról szóló 65. számú előterjesztést támogatja 
[12/2023.(11.21.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. Köszönöm, az ötös napirendi pontot lezárom.
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6. napirendi pont:
A Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2022. évi támogatásának 

elszámolása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Hatos, a Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása. Itt egy 5 779 600 Ft összegű működési célú támogatás történt a CIKK Egyesület részére. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
13/2023. (II. 21.) KMB határozat
a Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2022. évi támogatásának 
elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést, az elszámolást. Köszönöm. A hatos napirendi pontot lezárom.

7. napirendi pont:
A Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő elszámolás a hetes, a Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása, 50. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 3 200 000 Ft összegű támogatás történt. Úgy látom kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket az előterjesztésről. A szavazást indítom.
14/2023. (II. 21.) KMB határozat
a Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést, az elszámolást. A hetes napirendi pontot lezárom.

8. napirendi pont:
A Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2022. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk, a Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2022. évi támogatásának elszámolása, 44. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt a X/4. és a X/3. tagkönyvtár, itt a Kősöri és az Újhegyi sétányon lévő tagkönyvtárak. A X/4.-es 1 000 000 Ft összegűt, amelyből 600 000 Ft-ot működési és 400 000 Ft-ot felhalmozási kiadásra kaptak. A X/3.-as pedig 500 000 Ft összeget kapott, amelyből 250 000 Ft működési és 250 000 Ft felhalmozási kiadásra használható fel. Itt kérik a Bizottságot, hogy a 24 Ft-os elszámolását hagyjuk jóvá, a különbözet visszafizetésétől tekintsünk 
9



el. Jó, úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket, elfogadjuk-e a 24 Ft-os elszámolást. A szavazást indítom.
15/2023. (II. 21.) KMB határozat
a Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2022. évi támogatásának elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2022. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést, az elszámolást. Köszönöm. A nyolcas napirendi pontot lezárom.

9. napirendi pont:
A Kőbánya Sport Club 2022. évi támogatásainak elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a kilencedik, a Kőbánya Sport Club 2022. évi támogatásainak elszámolása, 48. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 66 000 000 Ft összegű támogatást biztosított az Önkormányzat, ezt mi biztosítottuk, és akkor ennek az elszámolása történt meg határidőre. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
16/2023. (II. 21.) KMB határozat
a Kőbánya Sport Club 2022. évi támogatásainak elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Közművelődési Bizottság) a Kőbánya Sport Club 2022. évi 66 000 000 Ft összegű támogatásának elszámolását elfogadja.2. A Közművelődési Bizottság a Kőbánya Sport Club ökölvívó szakosztálya részére nyújtott 2 000 000 Ft összegű támogatás elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést, az elszámolását a KSC-nek. Köszönöm. A kilences napirendi pontot lezárom.

10. napirendi pont:
A Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2022. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő egy újabb elszámolás, a tízes, KDSE, a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2022. évi támogatásának elszámolása, 42. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 17 000 000 Ft összeget biztosított az Önkormányzat működési célra. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs a Bizottság részéről, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
17/2023. (II. 21.) KMB határozat
a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2022. évi támogatásának elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2022. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést, a KDSE elszámolását. Köszönöm. A tízes napirendi pontot lezárom.
11. napirendi pont:

A Kőbányai Bringás Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a tizenegyedik, a Kőbányai Bringás Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása, 46. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt a Kőbányai Bringásoknak egy 1000 000 Ft összegű támogatást biztosított a Kőbányai Önkormányzat. Ennek az elszámolása megtörtént. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket az előterjesztésről. A szavazást indítom.
18/2023. (II. 21.) KMB határozat
a Kőbányai Bringás Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Bringás Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést, a Bringás Egyesület elszámolását. Köszönöm. A tizenegyes napirendi pontot lezárom.

12. napirendi pont:
A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2022. évi támogatásának 

elszámolása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2022. évi támogatásának elszámolása, 49. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy összesen egy 4,1 millió forint összegű támogatást biztosított az Önkormányzat. Kérdezem a Bizottság tagjait, van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket az előterjesztésről. A szavazást indítom.
19/2023. (II. 21.) KMB határozat
a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2022. évi támogatásának 
elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2022. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést. Köszönöm. A tizenkettes napirendi pontot lezárom.

13. napirendi pont:
A Kőbányai Torna Club Sportegyesület 2022. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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Elnök: Tizenharmadik napirendi pontunk érkezik, a KTC, Kőbányai Torna Club Sportegyesület 
2022. évi támogatásának elszámolása, 47. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor 
alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 20 300 OOO Ft-os elszámolási 
kötelezettség van. ami megtörtént. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel 
ezzel kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket az 
előterjesztésről. A szavazást indítom. 

20/2023. (II. 21.) KMB határozat 
a Kőbányai Torna Club Sportegyesület 2022. évi támogatásának elszámolásáról 
(7 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága a Kőbányai Torna Club Sportegyesület 2022. évi támogatásának elszámolását 
elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést, 
az elszámolását a KTC-nek. A tizenhármas napirendi pontot lezárom. Köszönöm. Következő 
napirendi pontunk zárt ülésen is tárgyalható lenne az érintett kérelmére, de nem érkezett 
hozzám ilyen kérés [ a tanácskozás nyilvános ülés keretében folytatódik). 

14. napirendi pont: 
A Kőrösi Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága tagjának felmentése és új tag kinevezése 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Tehát a tizennegyedik napirendi ponttal, egyben az utolsó napirendi pontunkkal 
folytatnánk, a Kőrösi Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága tagjának felmentése és új tag kinevezése, 
64. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja 
kiegészíteni. Jó, tehát nem tudom kívánod-e kiegészíteni? Nem. Tehát Erdős Évát hívja vissza a 
felügyelőbizottságból a Testület és helyette Róthné Székány Szonját választja meg a Kőrösi 
felügyelőbizottsági tagjának. Úgy látom kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg 
döntésünket az előterjesztést. A szavazást indítom. 

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőrösi Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága tagjának 
felmentése és új tag kinevezéséről szóló 64. számú előterjesztést támogatja [21/2023. (II. 21.)]. 

Elnök: A Bizottság - köszönöm - 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. A 
tizennégyes napirendi pontot lezárom. Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott 
napirendi pontjait megtárgyalta. Felkérem Papp Zoltán bizottsági elnök urat, hogy a 
jegyzőkönyvet írja velem alá. És 9.37 órakor pedig lezárom az ülést. Köszönöm a részvételt. 

Dr. Szabó Krisztián 
jegyző 11\ 

1P!;to;ol!~ 
bizottsági tag 

12 



A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti íva 2023. február 21-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz Fotisz--Major PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti íva 2023. február 21-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők: Alájrás^^




